
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 31. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 318
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Esbjerg Kommune stadig ikke har styr
på anbringelser af udsatte børn og unge, jf. artikel fra Politikken den 30. juli
2013: ’Esbjerg kommune om børnesvigt: Drønuheldigt’, på trods af at ministe-
ren tidligere har lavet en undersøgelse af kommunen på baggrund af kommu-
nens svigt på området. Hvad mener ministeren, der skal til for at få Esbjerg
Kommune til at rette op på deres behandling af udsatte børn og unge, og er
ministeren villig til at igangsætte nye initiativer for at højne Esbjergs Kommu-
nes standarder og procedure i børnesager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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